



التاريخ: ٢٠٢٦/٠٨/١٢

أولياء أمور طلبة الروضة الثانية KG2 الأعزاء،

تحية طيبة وبعد،

يسرنا أن نرحب بكم و بأطفالنا الأحباء مع اقتراب انطلاق العام الدراسي الجديد ٢٠٢٦-٢٠٢٧.

وحرصاً منا على توفير بداية مريحة وممتعة لأطفالنا في مرحلة الروضة الثانية KG2، يسرنا دعوتكم إلى لقاء التعارف للطلبة وأولياء الأمور Meet & Greet، كما نود تذكيركم بموعد اللقاء التعريفي لأولياء الأمور، وذلك وفق التفاصيل التالية:

أولاً: لقاء التعارف للطلبة وأولياء الأمور (Meet & Greet)

- اليوم والتاريخ: السبت ٢٠٢٦/٠٨/٢٩
- الوقت: من الساعة ١١:٣٠ صباحاً وحتى الساعة ١:٠٠ ظهراً
- الحضور: الطالب برفقة والديه أو أحدهما
- المكان: مدخل الروضة – البوابة رقم ٤
- ملاحظة مهمة: لا تتوفر خدمة النقل المدرسي (الباصات) في هذا اليوم.

وسيتضمن اللقاء مجموعة من الأنشطة التفاعلية التي تجمع الطلبة وأولياء الأمور والمعلمات، بهدف إتاحة الفرصة للطفل للتعرف على معلمته وبيئة صفه الجديدة برفقة أهله، بما يساعد على تعزيز شعوره بالأمان والراحة والفرح مع بداية العام الدراسي.

ثانياً: اللقاء التعريفي لأولياء الأمور – Parents' Orientation

نود تذكيركم بموعد اللقاء التعريفي المخصص لأولياء الأمور:

- اليوم والتاريخ: السبت ٢٠٢٦/٠٨/٢٢
- الوقت: من الساعة ١١:٠٠ صباحاً وحتى الساعة ١١:٤٥ صباحاً
- المكان: قاعة الروضة
- الحضور: أولياء الأمور فقط، دون الأطفال

يُعدّ اللقاء اجتماعاً تعريفياً مع إدارة المدرسة والمعلمات، للتعرف على المناهج، وأساليب التدريس، والأنظمة والإجراءات المدرسية المتعلقة بمرحلة KG2.

نشكر لكم تعاونكم ودعمكم المستمر، ونتطلع بكل حب وشوق لاستقبال أطفالنا وبدء عام دراسي مميز معهم.



Date: August 12, 2026

Dear KG2 Parents,

As we approach the beginning of the new academic year 2026–2027, we are delighted to welcome you and our beloved students.

To help our KG2 students enjoy a smooth and joyful start to the school year, we are pleased to invite you to our KG2 Students & Parents Meet & Greet, and to remind you of the upcoming Parents' Orientation, as outlined below:

1- KG2 Students and Parents (Meet & Greet)

- **Date:** Saturday, August 29, 2026
- **Time:** 11:30 AM – 1:00 PM
- **Attendees:** Students accompanied by one or both parents
- **Entrance:** Kindergarten Entrance – Gate 4
- **Important Note:** School bus transportation will not be available on this day.

The Meet & Greet will include interactive activities for students, parents, and teachers, giving children the opportunity to meet their teacher and become familiar with their new classroom environment while accompanied by their parents. Our aim is to help every child feel comfortable, safe, and excited about starting the new school year.

2- Parents' Orientation

We would also like to remind you of the Parents' Orientation for KG2:

- **Date:** Saturday, August 22, 2026
- **Time:** 11:00 AM – 11:45 AM
- **Location:** Kindergarten Hall
- **Attendees:** Parents only, without children

The Meet & Greet will include interactive activities for students, parents, and teachers, giving children the opportunity to meet their teacher and become familiar with their new classroom environment while accompanied by their parents. Our aim is to help every child feel safe, comfortable, and excited about starting the new school year.

Thank you for your continued cooperation and support. We look forward to welcoming you and your children and to beginning a wonderful new academic year together.

Administration